
Protokół nr 47/ 2018 

z posiedzenia wspólnej  Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach 

oraz Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 5 kwietnia 2018 r. w godz. 15:00 – 15:25  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Finansowo – Budżetowej: 

1. Józef Wiesław Murawko  – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Zbigniew Roman De-Mezer  

4. Grzegorz Gorlo  

5. Zdzisław Koncewicz 

6. Karol Korneluk 

7. Anna Ruszewska 

8. Andrzej Turowski  

                                                                                                                                                                  

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki: 

1. Stanisław Kulikowski – przewodniczący                                                                                                  

2. Bogdan Bezdziecki – wiceprzewodniczący                                                                                     

3. Andrzej Chuchnowski                                                                                                                         

4. Grzegorz Gorlo                                                                                                                                            

5. Kamil Lauryn                                                                                                                                 

Nieobecni na posiedzeniu:                                                                                                                             
1. Jacek Juszkiewicz                                                                                                                                    

2. Wojciech Pająk      

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                                                                                                          
1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                      

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta                                                                                                                                        

3. Wiesław Stelmach –Skarbnik Miasta                                                                                                                                                       

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów                                                               

5.  Jadwiga Olbryś – Zastępca Naczelnika Wydz. O i Wychowania                                                                                                                                                  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania                                   

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród                                     

i wyróżnień  w Mieście Suwałki. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok. 

3. Wolne wnioski. 

 

 

 



Ad pkt. 1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania                                   

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień                   

w Mieście Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt ww. uchwały dotyczący przyznawania 

stypendiów i nagród sportowych. Projekt uchwały poddawany był konsultacjom z organizacjami 

pozarządowymi i z Suwalską Radą Pożytku Publicznego. W trakcie konsultacji uwag nie 

wniesiono. Odbyło się posiedzenie Rady Sportu przy Prezydencie Miasta, na którym wniesiono 

uwagi i wnioski. Prezydent wniósł, przedstawił i omówił autopoprawki do ww. projektu uchwały.                               

W projekcie wprowadzono zapisy umożliwiające przyznawanie stypendiów szczególnych na 

wniosek klubów zawodnikom i trenerom drużyn klubów, które uczestniczą w rozgrywkach 

ligowych w kategorii seniora prowadzonych przez polski związek sportowy oraz sportowe spółki 

akcyjne w sporcie uznanym w mieście Suwałki za wiodący tj. w piłce nożnej, piłce siatkowej                          

i badmintonie. Wniesiono również niezbędne korekty redakcyjne. Nowa forma wsparcia klubów 

zwiększy transparentność udzielanej pomocy klubom, umożliwi jednocześnie ustalenie wsparcia 

samorządu na poziomie dostosowanym do sytuacji poszczególnych klubów, pozwalającym 

jednocześnie na kontynuowanie przez klub działalności skierowanej do mieszkańców miasta na 

poziomie, co najmniej dotychczasowym.  

 Radny Z. Koncewicz zapytał o dane z tabeli nr 2, dlaczego zostały zmienione dane z 1 na 

3  badminton i siatkówka. J. Olbryś, odpowiedziała, że na posiedzeniu komisji, na której 

środowisko sportowe wnioskowało o zmianę, ponieważ są to miejsca medalowe.  

 Radny Z. Koncewicz zapytał o § 3, w którym mowa jest o  5 osobowym zespole, w którym 

jest tylko jeden przedstawiciel radnych. Czy mogą być dwaj przedstawiciele rady? Radny                                     

Z. Koncewicz zgłosił formalny wniosek o  powołanie dwóch radnych  w skład  Rady Sportu przy 

Prezydencie Miasta Suwałk. 

 Radna A. Ruszewska poprosiła o sprecyzowanie zapisu, należy dopisać, że po jednym 

członku z Komisji Finansowo- Budżetowej oraz z Komisji Kultury, Sportu i Turystyki.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez radnego                      

Z. Koncewicza, który brzmi: „W skład zespołu wchodzi dwóch przedstawicieli rady miejskiej.  

Jeden przedstawiciel komisji Kultury, Sportu i Turystyki, drugi przedstawiciel Komisji Finansowo- 

Budżetowej.  

Radny Z. R. De-Mezer przedstawił pkt 18 regulaminu,  który dotyczy właściwej komisji do 

spraw sportu. Przy postawieniu ww. wniosku radnego   Z. Koncewicza, jest to niezgodne z tym co 

zostanie poddane pod  głosowanie.  

Przewodniczący komisji S. Kulikowski przedstawił doprecyzowany wniosek formalny dot.  

głosowania  w sprawie  dwóch przedstawicieli komisji Kultury, Sportu i  Turystyki.    

 

Głosowanie Komisji Finansowo – Budżetowej  

Głosowanie nad wnioskiem formalnym:  

za głosowało     – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Głosowanie Komisji Kultury. Sportu i Turystyki  



Głosowanie nad wnioskiem formalnym:  

za głosowało     – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

 Radny Z. Koncewicz  zapytał o § 4 pkt. 1 dot.  zespołu, który był nie tylko jako organ 

opiniodawczy   ds. stypendiów, a w tej chwili jest tylko jako doradczy. 

 Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że taki zapis był zawsze i nic się w tej kwestii nie 

zmienia.  Zapis w regulaminie jest cały czas taki sam.  

 Radny Z. Koncewicz zapytał czy stypendia, które będą otrzymywali sportowcy ( z imienia i 

nazwiska, jaka kwota), będą do wglądu publicznego ? Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że 

takie dane muszą być upublicznione i będą  podane do wiadomości publicznej. 

 Radny K. Korneluk zapytał odnośnie tab. nr 2, dot. miejsca w tabeli rozgrywek czy brany 

jest pod uwagę sezon poprzedni ? Odpowiedziała J. Olbryś, że brany jest pod uwagę zakończony 

sezon rozgrywek. Drugą kwestią poruszoną  przez radnego K. Korneluka jest doprecyzowanie 

jasno przydziału wysokości stypendiów do miejsca w tabeli ?  

Cz. Renkiewicz odpowiedział, że jest to niemożliwe, ponieważ to zależy od ilości  wniosków 

złożonych przez klub i od kwoty bazowej.  

  

Członkowie Komisji Finansowo – Budżetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania 

wraz z zgłoszonymi poprawkami. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja Finansowo - Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały                              

w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości 

stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień  w Mieście Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania 

wraz z zgłoszonymi poprawkami. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja Kultury, Sportu i Turystyki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały                    

w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości 

stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień  w Mieście Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

 

 

 



Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił zmiany w budżecie miasta  dotyczące przesunięcia 

środków  dziale 75075 promocja miasta do działu 926 kultura i sport – zadania w zakresie kultury 

fizycznej. Zwiększenie środków na administrację publiczną – związane z przesunięciem środków 

na finansowanie sportu oraz zwiększenie wydatków, zgodnie z pismem Wojewody Podlaskiego na 

sfinansowanie zadań zrealizowanych w 2017 roku.  

 

Członkowie Komisji Finansowo- Budżetowej nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 8 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja Finansowo – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały                      

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt.  3                                                                                                                                  

Wolne wnioski.   

  Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     

 

  

      

              Przewodniczący             Przewodniczący 

Komisji  Kultury, Sportu i Turystyki      Komisji Finansowo–Budżetowej 

  Rady Miejskiej w Suwałkach                                                    Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

        Stanisław Kulikowski               Józef  Wiesław Murawko 

 

 

 

 
           

 

 

 

            Protokół sporządziła:       

              

  Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

      Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


